
Protokoll fört vid Östängens samfällighetsförenings årsmöte Söndagen den 21 juni 2009.

1. Ordförande Roger Backman hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
                                                                   
2. Till ordförande för stämman valdes Roger Backman.

3. Till sekreterare för stämman valdes Mona Söderlund.

4. Som justeringsmän och rösträknare valdes Lennart Schelin och Kent Jansson.

5. Angående stämmans behöriga utlysande fanns ingen erinran.

6. Registrering av röstberättigade utfördes och lades till handlingarna. Det hade
inkommit två (2) fullmakter.

7. Styrelsens verksamhetsberättelse och revisionsberättelse godkändes av stämman.

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret.

9. Styrelsens arvode är oförändrat 5000:-/år.

10. Styrelsen föreslog att köpa in en badstege till badbryggan vilket antogs av stämman.
Lennart Schelin har en begagnad som kan vara till salu. Styrelsen undersöker.

                                                                                                   
Styrelsen föreslog att senare i år låta utföra ny vägbeläggning. Enligt alternativ 1 och 2 skall
ett nytt lager läggas ovanpå befintlig beläggning samt ny beläggning på nuvarande grusväg på
Sandviksvägen från Backvägen och fram till sista tomtinfarterna. Enligt offert från MASAB
och inkl kringkostnader uppgår den totala kostnaden till ca 131.000 kr. Utöver egen kassa
sker finansiering med ett tillfälligt banklån på 85.000 kr med rörlig ränta. Lånet löses snarast
möjligt dock senast våren 2010 genom extra utdebitering. Stämman beslöt att antaga alt 1 och
2 med två extra utdebiteringar med 1300 kr/fastighet hösten 2009 och 1300 kr/fastighet  våren
2010.

Styrelsen föreslog att genomföra två stadgeändringar. Beslut har tidigare tagits om att
höja avsättningen till underhållsfonden från 10 % till 15 % av medlemsintäkterna.
Beslut har tidigare tagits om att kallelse till årsmöte även kan ske via mail. Stämman
beslöt att styrelsen skall ansöka om ändringarna hos berörd myndighet

11. Medlemsavgifter 2009/10. Styrelsen föreslog en höjning av avgiften med 100
kr/fastighet att tillföras vägfonden för framtida vägbeläggning. Detta antogs av
stämman.

12. Som styrelseledamöter valdes Göran Jonsson och Anna-Stina Lantz på 2 år.
Val till ordförandeposten kunde inte genomföras i brist på förslag från valberedningen
och stämman kunde inte lämna något godtagbart förslag. Styrelsen fick i uppdrag av
stämman att konstituera sig själva.

13. Kjell Huzelius omvaldes på 1 år som styrelsesuppleant.

14. Till revisorer omvaldes Lennart Larsson och Howard Simson på 1 år.



15. Antal Szabolcs omvaldes som revisorsuppleant på 1 år.

16. Till valberedning omvaldes Björn Jonsson och nyval på Birgitta Schelin på 1 år.

17. Övriga frågor. 
Städdagar blir den 10 oktober 2009 och den 24 april 2010.               

Stämman beslöt att fortsätta ett år till med klippning/röjning av vägslänter och diken såsom
förra året.  Lennart hjälper Seved med gräsklippning av ”strandpromenaden”.

Stämman beslöt att uppdra åt styrelsen att utreda aktuella förutsättningar för
stadsbidrag till våra vägar samt ev bidrag för beläggningsarbeten.

Info nya vägnamn. Kommunens 35.000 fastigheter skall senast 2015 ha fått egna unika
gatuadresser. Inom föreningen kommer vi inte att få behålla Backvägen, Tallmovägen och
Sandviksvägen. Föreningens förslag till kommunen är att döpa om dem till Sonö Backväg,
Sonö Tallmoväg och Sonö Sandviksväg. I bästa fall kan vi få ett besked från kommunen
senare i år.                     

Roger informerade om uppkomna vägskador pga tunga timmertransporter och skogsmaskiner.
Skadeståndsanspråk har ställts till berörda parter.

Roger informerade om nya regler från ”Riksförbundet Enskilda Vägar” som ger
föreningen rätt till ersättning om vägen används i väsentligt större omfattning än vad
som svarar mot fastighetens andelstal. Fastighetsägare skall anmäla större transporter
till styrelsen för ev upprättande av avtal och besiktning. Mer info finns på hemsidan.

                  
Söderbergs Schakt & Sprängning kommer att på prov stå för plogning och snöröjning
kommande vinter. Alla vägar omfattas till en kostnad av 1500 kr/gång.

Det har förbrukats stora mängder av sommarvattnet sedan det sattes på i våras. Föreningens
medlemmar uppmanas till att vara återhållsamma så att vattnet räcker till alla. Bevattning av
gräsmattor och rabatter mm är ej tillåtet. Se bilagd info.
                          
Förslag väcktes om att återinföra en ”festkommitte”. Stämman valde Lennart Schelin och
Kjell Huzelius. Helena Eriksson ställer upp som idéhjälp.

18. Protokollet kommer att vara tillgängligt på anslagstavlan och på ÖSF hemsida. 

19. Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet Justeras Justeras

Mona Söderlund Lennart Schelin Kent Jansson


